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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 10/2019 z jednání VV dne 14. října 2019 

 

Místo jednání: Praha, Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor:  Dušan Palcr (DP), Roman Rygl (RR), Pavel Syrový (PS), Marek  

    Fořt (MF), Alexandr Křížek (AK), Matěj Rázga (MR) 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB), Karel Ševčík (KŠ) 

Omluveni: Kamil Vrubl (KV) 

 
 

Projednávané body: 

1. Návrh na úpravu směrnice o pronájmech hracích ploch 

 

 PM předložil VV návrh na úpravu směrnice o pronájmech hracích ploch. 

 

Usnesení: VV schvaluje navrhovanou úpravu směrnice o finančních pronájmech hracích ploch a 

zázemí ČSRU.. Dále VV pověřuje AK, aby předložil O. Surgovi návrh na doplnění marketingových 

požadavků dané směrnice. 

 

2. Prague Rugby Sevens 2020 

 

 PM informoval VV o žádosti  RC Tatra o záštitu nad turnajem Prague Rugby Sevens 

v roce 2020.  

Usnesení: VV uděluje záštitu nad výše zmíněnou akcí a žádá STK o zařazení tohoto turnaje do 

oficiálního sportovního kalendáře. 

 

3. Tomasz Putra 

 

 AB se ujal slova a stručně popsal dlouhodobý plán rozvoje českého rugby a sice, že 

postupná cesta na vrchol musí být založena na stabilní a dlouhodobě se zlepšující 

práci s mládeží a trenéry. Nejdříve musíme hrát vyrovnaná utkání s evropskými 

zeměmi druhého sledu. V kategoriích U18 a U20 nás země jako Rusko, Rumunsko, 

Německo, Nizozemsko aktuálně vysoko poráží nebo se s nimi ani nestřetáváme. 

Pravidelně se musíme účastnit Mistrovství Evropy do 20 let a prvním větším cílem 

je ho vyhrát. Tím by jsme postoupili na druhou největší akci v kategorii do 20 let a 
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tím je World Rugby Trophy U20. Z evropských zemí se na World Trophy dostali 

jen země, které hrají nebo hráli na RWC. Jedině s takto nastaveným systému jsme 

schopni v budoucnu vychovat z kategorií U18 a U20 schopné reprezentanty světové 

úrovně v kategorii seniorů. Stejný názor na toto má i šéftrenér národního týmu XV 

Tomasz Putra. 

 

Usnesení: VV jednotně sdílí tuto vizi, která je součástí nejdůležitějších cílů v rámci rozvoje českého 

rugby. 

 

4. Schůze sportovních ředitelů 

 

 PS a AB informovali VV o závěrech setkání sportovních ředitelů, které proběhlo 

dne 20. října 2019.  

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje Daniela Beneše zasláním zápisu z výše zmíněného setkání 

k datu 31.10. 2019. 

 

 

5. Hodnocení ČR-Maďarsko, U20-Slovensko 

 

 PS stručně zhodnotil oba zápasy, které a pokládá za velmi zdařilé. 

 PM k tomu doplnil, že písemné zhodnocení zápasu ČR-Maďarsko je součástí 

materiálu přílohy k tomuto jednání. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a souhlasí s tímto hodnocením.  

 

6. Dukla 

 AB informoval VV o plánovaných akcí pro tým Dukla.  

 PM informoval VV o vypracování výběrového řízení na manažera pro tento tým.  

 

Usnesení: VV bere na vědomí a souhlasí s plánem navržených akcí pro tým Dukla. Dále se VV bude 

zabývat obsahovou náplní pracovních činností pro pozici manažera týmu Dukla a na příštím jednání 

rozhodne, zdali souhlasí s koncepcí návrhu výběrového řízení, který VV podal Pavel Myšák a Jan 

Macháček.  
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7. Čerpání rozpočtu ČSRU 

 

 PM informoval VV o rozpočtu ČSRU, AK k tomu doplnil, že na příštím jednání 

doloží kompletní vyúčtování za propagační projekt ,,medajlonky“. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí předložené čerpání rozpočtu a schvaluje úpravu plánu do konce roku 

2019 a zároveň pověřuje I. Skočdopolovou rozesláním předloženého čerpání na kluby. 

 

 

 

8. Finále 1. ligy 

 

 PM informoval VV o organizačních záležitostech v rámci pořádání finále 1. ligy.  

 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PM vypracováním dokumentů upravujících podmínky 

pořadatelství mezi kluby a ČSRU. 

 

 

9. Organizace práce - sekretariát 

 

 PM předložil VV zprávu za uplynulé období a navrhnul zřízení nových pozic 

v rámci ČSRU: manažer reprezentací, marketingový asistent, event manažer a 

marketingový asistent. Toto navýšení je nutné z hlediska optimálního rozdělení 

kompetencí a pracovních povinností nezbytných pro adekvátní fungování a rozvoj 

Unie. 

Usnesení: VV pověřuje PM, aby vypracoval plán mzdových nákladů na všechny nově navržené 

pozice. Dále VV pověřuje Dana Beneše, aby sestavil zprávu o průběhu projektu regionálních 

trenérů.  

 

10. Informační systém 

 

 PM informoval VV o pokračování spolupráce s firmou eSports v rámci vytváření 

informačního systému. 
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Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje  I. Skočdopolovou rozesláním informace na všechny kluby 

o připravovaném informačním systému, který bude zaveden v rámci celé Unie. 

 

11. Dotace MhlmP, MŠMT 

 

 PM informuje VV o vypsání dotací ze strany MhlmP a MŠMT. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PM podáním adekvátních žádostí na obě jmenované 

instituce. 

 

12. Informace o průběhu VŘ na vybavení reprezentací 

 

 PM informoval členy VV o vypsání druhého kola výběrového řízení a to z důvodu 

upřesnění požadavků na dodavatele ze strany ČSRU. Do prvního kola se celkem 

přihlásilo devět zájemců, kteří zaslali své cenové nabídky a kteří byli rovněž 

osloveni v kole druhém. Konkrétně se jedná o značky O´Niels, RAM, Tsunami, 

Rhino, BLK, Samurai, Erea, Adidas a WX. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PM přiložením výsledků druhého kola na příštím jednání 

VV. 

 

13. Zapojení ragbistů do registru dárců kostní dřeně 

 

 OM informoval VV o možnosti zapojit ragbyové hráče a hráčky do 

registru dárců kostní dřeně. 

 

Usnesení: VV  souhlasí se záměrem zapojit ragbyové týmy do registru a  pověřuje I. Skočdopolovou 

rozesláním obdobné výzvy na kluby. 

 

14. Přestupní řád 

  

 PM informoval VV o návrhu změn přestupního a disciplinárního řádu ragby. 

 

Usnesení: VV se předloženému návrhu bude nadále věnovat na příštím jednání. 
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15. Pořadatelství turnajů Rugby Europe 

 

 PM informoval VV o komunikaci s evropskou federací stran vyhlášeného 

výběrového řízení na pořadatelství 7s turnajů v příštím období. 

  

Usnesení: VV bere na vědomí a schvaluje zapojení ČSRU v organizaci mezinárodních utkání v 

rámci Rugby Europe za předpokladu, že turnaje organizované ČSRU budou mít alespoň vyrovnaný 

rozpočet. 

 

16. Žádost o navýšení odměn pro fyzioterapeuty 

 

 PM informoval VV o žádosti Olgy Šťastné na navýšení odměn pro fyzioterapeuty. 

 

Usnesení: VV schvaluje navýšení odměn pro fyzioterapeuty působící u reprezentací a to na 2 000,-

Kč za celý jeden den. 

 

17. Projekt regionálních trenérů 

 

 PM informoval VV, že se výše zmíněnému projektu intenzivně věnuje sportovní 

úsek v čele s Antonínem Brabcem a Danielem Benešem. 

 

Usnesení: VV pověřuje Daniela Beneše zasláním průběžné zprávy k tomuto projektu do příštího 

jednání výboru. 

 

 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 7. listopadu 2019 od 8:00 hodin na stadionu Markéta. 

 

V Praze dne 14. října 2019 

Zapsal: Ondřej Mikeska 
 


